
Referat fra peismøte i Kommunikasjonskomiteen, 2010.09.20 
 
Til stede: Ole Herman Nordby; Alv Smith Johansen; Olav Dalseth; Øivind Haugen; Bjørn Nymoen; 
Amund Rudlang; Ivar Jon Tunheim. 
Meldt reisefravær: Sven Halvorsen 
Referent: Ivar Jon 
 
Møtet foregikk hos Ivar Jon. Kaffe/kaker/frukt gav drivstoff til programbehandlingen. Peisen hadde 
kun høstlunk: et kubbestearinlys var tent der. Bortimot fulltallig fremmøte gav drøftingene substans. 
 
1. Forslag til programposter ( ((mulig)) oppfølgeransvar i parentes). 
a) Besøk på høgskolen, Bakkenteigen; kontakt Mette Marit Bie Sørum. Her er det blitt kjempefint 
(Bjørn) 
b) Når byggingen er komplettert: Besøk/befaring på Holmestrand videregående (Alv) 
c) Felles utflukt m/følge: Lokale kulturarrangement (vi trenger ikke reise langt). Oppvarming i (Lille) 
Holmestrand (Amund; Olav, flere)  
d) Den norske Løve: Omvisning i Horten; via Horten Rotary/Forsvaret/S. O. Schjerven. 
e)  Aquavit m.m. i Ubåten, Horten (Alv) 
f)  Fibo og eller Kullboden – bedriftsbesøk (Bjørn) 
g) Botneskilt, bedriftsbesøk (Ivar) 
h) Høl i fjellet-besøk; når jernbanetunnelen er kommet litt lenger (Alv/Ole Herman, Øivind) 
i-1) Møte med kommunen (byplanlegger; byplansjef) og/eller konsulent om fremtidig 
sentrumsløsning; 3D-modellering; Erling Dokk Holm – mulig temabidrag (Bjørn; Olav m.fl.) 
i-2) Alternativ bruk av småbåthavna, bidrag Hans Narverud m.fl. (Øivind; Olav, flere) 
j) Klima, transport, hybridløsningen; besøk Tøyota (Ivar) 
k) Nina Karin Monsen, Fritt ord prisen: Tema i tiden (restanse – Ivar) 
 
2. Reflektanter og kvinner, kandidater? 
Kommunikasjonskomiteen mener klubbstyrets prosessering av innspilte kandidater må kommuniseres 
klarere. Vurderingen av forslag og eventuelle avslag av forslag, bør det redegjøres bedre for, overfor 
medlemmene. Terskelen for å avvise kandidater bør, ut fra rådende rekrutteringssituasjon, være høy og 
avslag velbegrunnet. 
Noen tidligere lanserte kandidater (hvorav noen er avvist), ble igjen nevnt som muligheter. 
 
Komiteen stiller seg positiv til inntak av kvinner. Kvinner er i hht. Rotarys retningslinjer en opsjon. 
Det gjelder å få frem gode kandidater. Noen mulige ble nevnt, men ikke lansert som konkrete forslag.  
 
Valgkomiteen bør ta ansvar for at Rekrutteringsgrunnlag/-reglement oppfriskes og presiseres, gjerne 
på ”3-minutter”. 
 
3. Utvekslingsstudenter – ordning og muligheter  
Tema ble drøftet. Ivar gjennomgikk skriftlige retningslinjer. Komiteen er generelt positiv. Men 5-6 
vertsfamilier bør mobiliseres. Det anses som et vesentlig moment selv å ha ungdom i huset ved evt. 
mottak av utvekslingsstudent.  Konkret sa 2 medlemmer seg i praksis ”lunkne” til å stille opp, mens de 
5 øvrige tilstedeværende meldte ”nei”. 
 
4. Risikomatrisen 
Oppsummeringen ble drøftet. Langt eller kort tidsperspektiv vil kunne påvirke svarprofilen (uklart i 
tilsendt materiale). Siden få svar lå på ekstremdelen av skalaen, fant komiteen ingen ultimale 
risikofaktorer og fastslår at analysen heller ikke sperrer for opptak av kvinner. 
 
  
  


